

We are enjoying reading! 我們正在享受閱讀的樂趣!



We are having an Easter party! 我們正在參與復活節派對!



We are listening to the guitar playing and dancing to the tune. 我們正在聆聽結他演奏並隨着旋律跳舞。



Exploring the supermarket! 我們在超級市場進行探索!

幼兒正在學習健康的飲食習慣,透過故事和遊戲學習,我們還在3月15日舉辦了參觀活動,邀請家長義工與我們一同到超級市場進行多感官探索,認識不同的食物,同時體驗購買的過程和樂趣,培養主動探索,建立學習能力。

3、4月的生日之星有:

© LO Yu-huen © ABHI Kian © LEONG Cho-lun

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

時間總是過得飛快,轉眼間下學期已經開始了,老師們亦漸見幼兒的進步,看見他們能自行完成的事情也越來越多,亦懂得與同伴分享和合作,老師們深感欣慰。接下來我們一同珍惜餘下的相處時光和期待老師們準備的活動吧!

Ms Karmen



PN2







Happy Easter! 復活節快樂!



We love to play with our friends! We are passing the food. 團體活動真好玩!我們正在進行傳食物的遊戲。



We are pretending to be flowers and different kinds of insects. 我們正進行模仿花朵及各種昆蟲的扮演遊戲。



We are observing the grasshoppers. 我們正在觀察草蜢的特徵。

Class News 我們的近況:

我們透過感官探索認識各種昆蟲及植物的種類和 名稱,在課堂期間老師與幼兒一同外出觀賞花朵及 感受春天的到來,亦準備了昆蟲的模型讓幼兒觀察 和觸摸,藉以加強幼兒的印象及對大自然的認知。

3、4月的生日之星有:

© LEE On-yin © YIM Kwan-shun

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

從課堂活動觀察所見,幼兒與同伴的互動更多,能主動與別人交談及分享物品,說話和表達能力逐漸提升。此外,經過半年的學習和相處,老師能發現幼兒互相關愛的表現,例如:在茶點時間幫助同伴從書包取出水樽及為同伴遞上紙巾等,可見幼兒能在發現別人的需要後主動提供協助,值得一讚!接下來,讓我們一同從遊戲中享受校園生活吧!

Ms. Janice



'Borrowing' books at the library. 我們正在模擬於圖書館借圖書。



We are having an Easter party! 我們正在參與復活節派對!



We are playing a musical game. 我們正在進行音樂遊戲。



Exploring the supermarket! 我們在超級市場進行探索!

幼兒正在學習健康的飲食習慣,透過故事和遊戲學習,我們還在3月15日舉辦了參觀活動,邀請家長義工與我們一同到超級市場進行多感官探索,認識不同的食物,同時體驗購買的過程和樂趣,培養主動探索,建立學習能力。

3、4月的生日之星有:

© LEUNG Yan-shek

Happy Birthday to you!

Teacher's Corner 老師的話:

時間過得很快,很高興看見 PN4 幼兒的進步和成長,由開始的哭鬧到現在的投入,當中有賴家長和老師的溝通和合作,接下來我們一起努力為幼兒帶來快樂的校園生活!

Ms. Karmen







We are busy ants carrying logs from one place to another. 我們是忙碌的螞蟻,正在搬運木頭到目的地。



We are listening to an interesting story. 我們正在聽故事,內容真有趣!



We are making the big blue sea together.
我們一起製作大海。



We can see so many turtles in the pond. 我們在池塘裡看到很多烏龜。

It is so good to see the children learn and grasp so many things quickly. Children gained a sensorial experience by visiting Tsuen Wan Park. It was wonderful to see their responses during 'Wonders of Nature' theme. In our 'Animal World' theme, children created their own ocean and worked so well as a team to prepare different props which we used for the drama. Childen put up a good show.

Wishing QUACH Amanda & TAM Hei-chi Ayrton a Happy Birthday!

Teacher's Corner 老師的話:

Children learnt about teamwork and did different activities with the help and cooperation of each other. It was great to see children share and care for each other. Children showed their eagerness and enthusiasm to work together. Way to go!



Ms Priya



We are pretending to be bumble bees and butterflies in language lessons.
小朋友們在扮演小蜜蜂和小蝴蝶在花叢中飛舞。



In our music lesson, we pretended to be ants and march around the classroom and sing our theme song. 我們在音樂課唱著主題兒歌,並模仿螞蟻走路。



Hey! Our first field trip this school year. We visited Tsuen Wan Park for a nature walk and some games. N 班小朋友第一次外出參觀,我們到了荃灣海濱公園遊覽。



The Easter egg hunt was so much fun! 復活節的尋蛋遊戲真好玩!

So many things have happened in these two months; we had our first field trip and visited Tsuen Wan Park on 22nd March. On 28th March, we celebrated Easter with lots of games and activities, we also had colourful eggs for our snack which was so memorable!

Through the themes 'Wonders of Nature' and 'Animal World' we learnt about nature and animals, and pretended to be different kinds of insects, animals and plants to learn about their features and habitats.

On 19th April, we are celebrating our 4th birthday party with the birthday stars of March and April, they are: CHAN Sum-kiu, YEUNG Kwan-long, CHAN Ho-tim, FU Chun-hin and CHAN Chi-yuet.

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

In April we had our story-based theme 'Animal World', we learnt about sea animals through storybooks and we made drama props for our drama show. I am so impressed to see that you were able to describe some of the features of the sea animals that we discussed in class, and you all participated actively in class and to prepare for our drama show.

A few more months then soon you will be moving on to the next level of your kindergarten life, I wish to create more memorable moments with you all! Keep going!

Ms Rosabeth



Look! We are playing a game of jumping over the elastic web.

你看!我們在玩跨過橡皮筋的遊戲。



Bees are look for flowers to collect some nectar.

蜜蜂正在尋找花朵採花蜜。



We enjoyed our visit to Tsuen Wan Park.

我們到「荃灣公園」進行活動。



We are sharing items about animals.

我們在分享動物主題的玩具和書籍。

Class News 我們的近況:

本園在 3-4 月舉行的特別活動有:復活節慶祝會和遊覽荃灣公園,復活節慶祝會設有各種與節日相關的遊戲,小朋友都十分投入當中。另外,遊覽荃灣公園當天,小朋友四處觀察大自然的事物,亦會告訴老師見到甚麼,例如:不同顏色的花朵。

學童透過「奇妙大自然」的主題,認識了蜜蜂和蝴蝶的外形結構,並進行扮演活動。而在「動物天地」的主題,他們從故事「笨拙的螃蟹」中認識不同的海洋動物,有海龜、水母、八爪魚和螃蟹,更進行話劇扮演故事中的角色。

3、4月的生日之星有:

⊕黄醴霆

◎傅玥喬

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

復活節假期後,老師看到小朋友又長大了,你們多了表達自己的想法,亦主動向老師分享假期的生活,老師很開心聆聽到你們的分享,期待你們繼續每天回校與我分享更多你們的生活點滴。另外,你們在學習上亦有所進步,你們會積極參與課堂活動,老師看見你們成長很感動!希望你們繼續努力和快樂地成長,學習時面對困難亦會勇於嘗試。



Ms Pinky





We transformed into bees and flowers and played music games together. 我們變身成蜜蜂和花朵,一起進行音樂遊戲。



We went to Tsuen Wan Park to play, we were so happy and excited! 我們到了荃灣海濱公園玩耍,既開心又興奮!



At the Easter Party, we played many games and had a lot of fun! 在復活節慶祝會,我們玩了很多遊戲, 很開心呀!



We were imitating bees using their long mouths to suck up the 'nectar', and enjoyed tasting the delicious honey water together.

我們正模仿蜜蜂利用長長的嘴巴吸取花蜜, 更一同品嚐了美味的蜜糖水。

Class News 我們的近況:

- → 3月22日是N班第一次一同外出參觀的日子, 我們到了荃灣海濱公園進行自然探索,並玩了 吹泡泡和彩虹傘。
- ★ 我們於3月28日舉行了復活節慶祝會,小朋友 都盛裝打扮回校參與,當日有不同的遊戲,如 尋蛋遊戲、運蛋遊戲,小朋友都玩得很開心!
- ★ 在主題「奇妙的大自然」裡,小朋友透過觀察, 認識了蝴蝶和蜜蜂的外形特徵。在「動物天地」 的主題,小朋友透過故事,認識了不同的海洋 動物。

3、4月的生日之星有:

©王甄薇 <mark>◎翁巍峰</mark> Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

在四月期間,我們運用故事教學進行活動,從而認識各式各樣的海洋動物。看到小朋友會主動說出故事內容及參與遊戲活動,感覺到你們都很享受學習的樂趣!

在 N 班學習的日子剩下兩個多月,讓 我們繼續努力學習,經歷更多新奇有趣的 體驗,一同成長!



Ms Kayla

LK1





Flutter, flutter, like a butterfly. 快來看! 我變成了小蝴蝶正在採花蜜啊!



Our first time printing, we had so much fun. 我們第一次製作版畫,你覺得漂亮嗎?



Hey! There is a big beehive on the ground, does it have any bees inside?

哇!這個蜂巢很大呀,相信可以收藏很多蜜糖。



We are being rabbits to 'hop' to the end, so funny! 我們變身成為小兔子,跳、跳、跳!

Class News 我們的近況:

- 3月22日是美味水果嘉年華日,我們帶水果 回校與同伴分享,更製作了水果串,既健康又 美味。
- 3月23日是家長教師會舉辦的親子旅行日, 活動地點在海洋公園。
- 3月28日是復活節慶祝會,當天有色彩繽紛 的雞蛋作茶點,亦有不同的遊戲,玩得盡興及 開心。
- 4月12日的活動是有關動物,我們能對不同動物的糧食有更深的認識。
- 4月19日是生日會,主題是「環遊世界日」, 當日可玩不同國家著名的遊戲,很有趣!
- 3月、4月的生日之星<mark>有朱</mark>明妍、林皓鋒、黄 芷澄。

Teacher's Corner 老師的話:

最近分別探究蝴蝶及海龜,你們對專題活動十分感興趣,知道怎樣分辨蝴蝶是男孩子和女孩子,而當你們知道「帝王斑蝶」會吃有毒的樹葉來保護自己,你們會感到十分驚訝。能看到你們用心學習,學會保護大自然,亦懂得善待動物,真的做得很好。

此外,你們在茶點時間常與老師分享, 還邀請我一同享用,這樣的表現真令我感到很 窩心。





We used leaves and oil pastels to design our spring picture. 我們用樹葉及油粉彩設計春天的景物。



We are busy making a beehive. 我們正忙著製作蜂巢。



Wow! Is that a real beehive? 哇! 這真的是蜂巢嗎?



Be careful! Don't drop your egg. 小心! 復活蛋不要掉下來喔。

Class News 我們的近況:

在這兩個月,我們舉行了復活節派對、水果日和第四次生日會,幼兒都享受不同活動所帶來的樂趣,例如:我們在水果日能與同伴一起製作水果串。

此外,在主題「奇妙大自然」中,我們探索及了解有關「蜜蜂」的生活,幼兒都表現十分投入。我們更前往生態園參觀,從而感受及學習大自然的生態,如:河中的生物、蜜蜂喜愛的植物等。

3、4月的生日之星有:

© 陳柏澄 © 張鉻庭 © 陳梓童
Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

我看到大部份 LK2 的小朋友能與組員合作 完成不同的遊戲或小組圖工,真的感到很 高興。我尤其喜歡大家能互相合作及討論 如何製作圖畫,並從中發現大家均富有無 限創意,而聆聽指令的能力也有所提升。



Ms Frances









We are playing the guiro to the songs we have learnt. 我們正在學習使用刮瓜伴奏歌曲。



The animals are hungry. Let's feed them as much as we can! 動物們餓得肚子咕嚕叫了,快來拯救牠們!



Ha-ha! Look at the caterpillar I just made. It is moving on a leaf, so interesting! 哈哈! 製作毛毛蟲真有趣!



Cheese! We can't wait to eat the snack we made by ourself.
大家猜猜看這是甚麼動物?

- On 14th March, we visited the Lady Ho Tung Learning Centre and had fun learning in beautiful nature.
- We had a lot of fun making and eating food skewers with the fruits we brought to school for the Fantastic Fruit Festival on 22nd March.
- The Easter Party on 28th March was amazing and we enjoyed the games so much!

Birthday Stars in March & April:

© WONG Maia Chi-hang © WUN Wai-chit Happy Birthday to both of you!

Teacher's Corner 老師的話:

We have had a tight and busy schedule in the past two months with field trips and various learning activities to learn about nature and animals. We conducted learning about butterflies and sea turtles based on our interests and now we are all little experts. It was a wonderful learning experience for us to take care of and feed the turtle. We can't wait to start a new learning journey in the next theme!







Look at how beautifully our garden was designed.
看看我們設計的花園多漂亮。



We are investigating the beehive. 我們正在觀察很大的蜂巢。



Are you able to read our witty sentences? 你準備好讀出我們所創作的趣怪句子嗎?



Let's compete to see who can drop the bunnies the fastest.

我們正在比試誰能最快把兔子打倒。



Class News 我們的近況:

- On 14th March children enjoyed a trip together to Lady Ho Tung Learning Centre, they had a wonderful time learning about nature.
- Children had a lot of fun making food skewers with various fruit during the Fantastic Fruit Festival.
- The Easter Party on the 28th March was spectacularly fun. We played lots of games, such as an 'egg and spoon race', hopping bunnies' and 'egg hunting'.
- On 19th April, we also celebrated with the birthday stars of March and April. Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

Children have been very busy in the last two months learning about nature and animals. They learnt about the life cycle of bees and for the animal theme, children chose sea animals as their project area. They enjoyed exploring different sea animals and could co-operate with each other during the project artwork. It is wonderful seeing that you all are enjoying learning through different experiences. Hope you all keep up your hard work in the future!

Ms. Lisa









The north and south poles are attracted to each other! So amazing!
磁石的南北兩極真有趣!



Look what we found, the Easter eggs! 你看!我們找到很多復活蛋。



Let's surpass them! 請守好龍門,我們準備發球。



Check the light reflection! 看!光線的神奇反射!

Throughout our exploration of the 'Science' theme, children in UK1 have engaged in numerous experiments and learned extensively about magnetism and reflection.

They also had the opportunity to visit the Hong Kong Science Museum, where they thoroughly enjoyed themselves and had a great time exploring the exhibits.

Happy Birthday to the birthday child in April, CHEUNG Ka-ming!

Teacher's Corner 老師的話:

I am delighted to share that the children of UK1 have been exceptionally attentive and inquisitive during our lessons, which has been truly remarkable to witness. Furthermore, they have displayed commendable dedication in catching up with their studies after the holidays, putting in extra effort. It is evident that the children have grown significantly in maturity and independence. Keep up the fantastic work, UK1!

Ms. Cindy



We are all charmed by this magical plasma ball.
神奇的電漿球真迷人!



Our lights illuminate the entire classroom.

我們的燈光照亮了整個課室。

Class News 我們的近況:

3月期間,英文科以「電力」為主題,帶領幼兒進行一系列生動有趣的科學探索實驗,例如:「頭髮靜電」和「鉛筆刺水袋」等。幼兒不僅對電力有更深入的理解,也培養了他們的科學思維與探索精神,成為小小科學家。

我們於 3 月 12 日參觀了香港科學館,幼兒能 有機會親身體驗奇妙的鏡子世界、震撼人心的恐 龍展覽等,豐富了幼兒對 STEM 方面的知識,還激 發了他們對世界的無窮好奇心。

3、4月的生日之星有:

◎ 本抒澄 ◎ 林諾妍 ◎ 卓 翹

Happy Birthday to all of you!



Don't steal my ball!

不要搶我的球呀!



Our home-made robots are having a dance battle! 我們發明的機械人正在進行跳舞比賽!

Teacher's Corner 老師的話:

看到 UK2 每天都在進步,我感到十分驕傲,請你們為自己而鼓掌!你們的學習態度越來越主動,對課堂的參與度亦越來越積極,不僅顯示出你們對知識的渴望,也反映出你們長大了!相信只要你們繼續堅毅不屈地學習,定能有更出色的表現。接下來的日子剩下不多,老師會繼續成為你們的同行者,繼續在學習的旅程上伴你左右,在未來的道路上再創奇蹟!



Ms Crystal





Oh! That is how reflection works! 哇! 原來這就是光的折射現象!



Do you want to try our Choco Pie Spider? 你想吃我們製作的「朱古力蜘蛛」嗎?



Let's find characters containing the '虫' radical together.

一起來找出「虫」部首的字詞吧!



Hmm, where exactly is the kitchen waste? 咦,廚餘到底在哪裏?

Class News 我們的近況:

在這兩個月中,我們進行了不同的科學實驗,小朋友在過程中不但學習了光的科學現象,也了解到磁石的作用。另外,我們亦對「環保」進行研究,小朋友在課堂中通過不同的親身經驗和遊戲,認識了不少有關回收及垃圾處理等與日常息息相關的重要議題。

我們更舉行了不少有趣的活動,如參觀科學館,操 弄了許多新奇有趣的科學設備,更在學校享用我們 所預備的午餐。另外,我們亦舉辦了復活節派對, 小朋友在當天穿着各式各樣的服裝來慶祝,還一起 在裝飾得十分漂亮的地上進行「catwalk show」。

3、4月的生日之星有:

◎黄濼鈞

◎陳泳嵐

Happy Birthday to all of you!

Teacher's Corner 老師的話:

書一頁一頁的讀,字一筆一筆的寫,而日子也在一天一天過。現在的你們特別棒,在課堂上總能看見你們積極舉手回答問題,在班房中經常看見你們熱心幫助別人,甚至在無火煮食中也逐漸表現出良好的自理能力。期盼你們在接下來的日子裡,依然元氣滿滿,在堅定的步伐中不斷努力、不斷成長。



Ms Suki



Our 'Earth' is beautiful! 我們的「地球」多美麗!



Our hair is full of static electricity.

我們的頭髮充滿靜電。

Class News 我們的近況:

我們在3月23日有幸參與家教會所組織的海洋 公園親子活動日。在家教會成員的精心籌備下,我 們走出課室,與可愛的動物近距離接觸。通過富有 趣味性的講解和遊戲,我們深入了解熊貓等動物的 習性,對大自然有全新的認識和體驗。

此外,3月28日是本園的復活節慶祝會,幼兒 都穿上具節日特色的服飾在台上自信地「走貓 步」,展現出豐富的才藝。在歡樂的氣氛中,大家 更一起品嘗色彩繽紛的雞蛋,度過了一個別具特色 的温暖時光。

3、4月的生日之星有:

◎陳卓翹

◎黄濼鋐

Happy Birthday to all of you!



Look! You can see a lot of our faces in the mirror!

看!鏡子能反射出很多我們的樣子!



We are using a drawing robot to draw pictures.

我們正在使用畫畫機械人來繪畫圖畫。

Teacher's Corner 老師的話: UK4你們真的很棒,請你們為自己而歡呼!你

們積極參與課堂,勇於分享自己的想法已經 讓我看到了你們無限的潛能。未來相處的日 子越來越少了,而學習的歷程亦會越來越緊 湊。請你們繼續保持這股勇往直前的拼勁, 相信你們只要堅持不懈,努力克服困難,定 能「鐵柱磨成針」!無論遇到什麼事情,老 師都會與你們攜手並進,繼續成就更完美的



自己!

Ms Crystal

Language Corner ~ English





N



PN



UK

English Language and Phonics News:

Spring is here! The weather is warming up and the days are getting longer but there is still more for the children to learn and fun to be had before they move on to their next level of study.

PN classes have been exposed to healthy and unhealthy food habits and it was good to see and hear that the children like to eat their fruit and veggies! They've also had fun dressing up in the 'Wonders of Nature' theme and pretending to fly like a bee or butterfly to buzz around the flowers.

N classes have been continuing to practise and perfect their crayon grip in preparation for more precise letter formation using a pencil when they are promoted to LK. In order to support young children's literacy and pre-writing skills it is beneficial to practise additional fine motor skills such as manipulating playdoh, cutting with scissors and threading to allow them to build up their small hand muscles and strength.

LK classes have finished learning how to write all the letters of the alphabet and are now ready to move on to the next stage of their phonics journey: learning to 'blend' the sounds together. Over the next

2 months, children will learn how to read, write and spell simple 3-letter words such as cat, dog, man, bed and many more.

UK classes are coming towards the end of learning all 44 sounds of the English language and their alternative spellings (of which there are many!). Children were especially excited to extend their knowledge of the vowels and learn about 'Magic e' and its ability to change the short vowel sounds into

long vowel sounds; they engaged well and have learnt a rhyme to help them remember!



C.







Teacher's Corner & MA

小朋友開心遊戲的同時,學習到普通話的聆聽及表達能力。N班小朋友的聆聽能力越來越好,LK班小朋友的表達能力在進步中,UK班小朋友的課堂互動性很強,說普通話更有自信。

郭老師

PSE

Teacher's Corner 2 56

隨著時間的推移及各級幼兒不停的進步,活動的內容也更加多樣化,要求的技巧也越來越高,也更加能感受到他們真的成長了不少。UK級別亦加入不少競技的成份,一方面提升他們的動力去進行活動,另一方面學習享受比賽的過程及接受成敗得失。

Mr. Kalian